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B3. Ov-bureau Groningen Drenthe: Jaarverslag & Jaarrekening 2014 

(collegebrief 16 april 2015) 

+ 

Ov-bureau: Ontwerpbegroting 2016 en ontwerp Dienstregeling bus 2016 

(collegebrief 23 april 2015) 

Dhr. Koks (SP): 

 De fractie doet geen uitspraak over het stuk betreffende de dienstregeling omdat het overleg 

met bewonersorganisaties nog loopt. 

 Bereikbaarheid Oosterpark: de evaluatie over de effecten van de opheffing van de lijnen 4 en 5 

ontbreekt in het jaarverslag. 

 Wat zijn de risico’s van het feit dat andere openbaar vervoerbedrijven juridische procedures 

hebben aangespannen? Dit geldt vooral voor het personeel van Qbuzz. Kan het personeel niet 

beter bij een werkgeversorganisatie worden ondergebracht? Is het college bereid hiernaar 

onderzoek te doen? 

 De fractie is voor inkomensgerelateerde tarieven. Is het college bereid bij het ov-bureau 

gereduceerde tarieven te bepleiten voor bepaalde doelgroepen? 

 De fractie is blij dat voor 2016 geen veranderingen in de bereikbaarheid voor de Grote Markt 

of de lijnen door de A-straat worden aangekondigd. Betekent dat dit niet gaat gebeuren voor 

2016? 

Dhr. Maat (Stadspartij): 

 Vindt het een gedegen jaarverslag. 

 De fractie is voorstander van handhaving van de bushaltes op de Grote Markt. Als het college 

nieuwe lijnen voorstelt, moeten er alternatieven zijn. Ook moeten de voorstellen met de 

inwoners worden besproken. 

 Is er een verklaring voor het afnemen van het regio- en stadsvervoer? 

 De wegbeheerders in Groningen: wordt het ov-bureau goed geïnformeerd door hen? 

 De fractie is tevreden met de lijnen 61 en 65 die door de Oosterparkwijk gaan. 

 Lewenborg heeft geen spitsbediening meer. Spreker vindt dat een probleem. Lijn 3 zou naar 

de rijksweg kunnen worden doorgetrokken. 

Mw. Brokken (PvdD): 

 Stelt voor aanpassingen aan de dienstregeling te beperken tot één keer per jaar. 

 Hoe komt het dat het aantal reizigers niet is gestegen? 

 De aanpak ten aanzien van duurzaamheid en fijnstof is goed en mag worden voortgezet. 

 Aan de 40% kortingsregeling kan meer bekendheid worden gegeven. Kan de toegankelijkheid 

van de regeling worden verbeterd? 

 Wat zijn de baten voor het vervoerbedrijf bij het niet juist uitchecken? Kan het efficiënter? 

 Het oplaadapparaat staat soms binnen de poortjes van winkels. Het moet openbaar 

toegankelijk zijn. 

 Het marketingbudget: de fractie vindt het bedrag overdreven hoog. 

 Het maximumsalaris van de directeur is te hoog. 

 Kosten informatiezuilen: de kosten zijn hoog. Hoeveel elektriciteit gebruiken de zuilen? 

 Verplaatsen buspost naar de Peizerweg: geeft dit overlast aan de Peizerweg? 

Dhr. Blom (VVD): 

 Vindt het niet goed dat op basis van aannames vergoedingen voor het vervoer worden 

verstrekt. De werkelijke cijfers zijn er en die vormen de juiste basis. 

 Geeft complimenten voor het uitrollen van het DRIS. 

 Wat is de stand van zaken bij het verlengen van de concessie? 

 HOV-as-West: is er winst te behalen doordat bussen niet meer in de files staan aan de 

Parkweg? 



 Buslijn van en naar het vliegveld: een efficiëntere route is nodig. 

Dhr. Ruddijs (PvdA): 

 Duurzaamheid en milieueffecten: de inzet kan beter. Ligt de prioriteit bij fijnstof of bij 

brandstof? Duurzaamheid moet worden uitgediept en gespecificeerd. Dan kan de stad kiezen. 

Is het college bereid dit in het bestuur naar voren te brengen? 

Mw. Jongman (ChristenUnie): 

 Is tevreden over de stukken. 

 Open data: dit is een goede zaak. 

 DRIS-panelen geven goede informatie aan de reizigers. 

Dhr. Castelein (D66): 

 Vindt de stukken er goed uitzien en maakt geen opmerkingen. 

Dhr. Leemhuis (GroenLinks): 

 Vraagt een reactie op een schriftelijke vraag over een experiment met busvervoer voor 

minima. 

Dhr. Ubbens (CDA): 

 Vraagt aandacht voor de toegankelijkheid van het openbaar vervoer. 

Wethouder Van Keulen: 

 Weet niet hoeveel stroom een DRIS-paneel gebruikt. 

 De locatie van oplaadpalen: het is niet verkeerd dat de palen achter toegangspoortjes staan. 

 Het aantal reizigerskilometers en het aantal reizigers binnen de stad zijn toegenomen. 

 Salaris directeur: de persoon in kwestie heeft de top nog lang niet bereikt. De vraag is of het 

college er iets van moet willen zeggen. 

 De opmerkingen van bewonersorganisaties worden meegenomen naar de nieuwe 

dienstregeling. Het is goed als de commissie nu opmerkingen maakt over de voorlopige 

dienstregeling. In het najaar wordt de definitieve versie vastgesteld. 

 De wethouder zegt toe dat de effectenbepaling van het opheffen van de lijnen 4 en 5 naar de 

raad komt. 

 Risico’s bij procedures andere openbaar vervoerbedrijven: het aanbestedingsproces gaat 

verder en zo wordt getracht de risico’s te ondervangen. Deze risico’s worden nooit op het 

personeel afgewend. 

 Inkomensafhankelijke tarieven: via de Stadjerspas was het mogelijk een gereduceerd tarief te 

verkrijgen. De wethouder voor sociale zaken komt erop terug. 

 Volgend jaar is het noodzakelijk de dienstregeling een keer extra aan te passen vanwege het 

gereedkomen van de busbaan aan de Peizerweg in maart 2016. 

 Verplaatsen buspost naar Peizerweg: de overlast blijft binnen de perken. 

 Duurzaamheid staat binnen het ov-bureau hoog op de agenda. De meeste winst wordt behaald 

bij de aanschaf van nieuwe bussen. Dit gebeurt bij de nieuwe concessie. In september praat de 

raad over het nieuwe programma van eisen en dan kan duurzaamheid aan de orde komen. 

 Bushalte Grote Markt: dit komt bij de binnenstadvisie aan de orde. Die komt voor de zomer. 

 De afname van het aantal reizigerskilometers in het buitengebied kan te maken hebben met de 

belangstelling voor de bussen op de HOV-assen. De mensen nemen dan geen regionaal 

vervoer. 

 De kleine lijnen zoals de lijnen 6, 8 en 9 groeien met ongeveer 2% terwijl de lijnen met Q-link 

met 11% groeien. 

 Lewenborg: het klopt dat er minder bussen in de wijk zelf komen. Er komt een nieuwe 

bushalte vlakbij. Door de keerlus komen meer bussen dichter bij Lewenborg. 

 Experiment gratis openbaar vervoer voor ouderen: de wethouder voor Sociale Zaken komt 

erop terug. 

 


